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Mødereferat 
 

06-10-2015 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: 
Susanne Petersen 
(SP) 

Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: Helle Nielsen (HN) Ordstyrer: Flemming Larsen (FL) 

Deltagere:  

Peter Von Der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Charlotte Braun (CB), 
Annelise Ørnbo (AØ), Ejd.mester Stig Christophersen (SC), Helle Nielsen (HN) 

Referat 

Punkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Referatet blev godkendt uden kommentarer. 

 

Punkt 2 på dagsorden Ejendomskontoret orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Der er modtaget en klage til ejendomskontoret omkring tændt lys på materialegård efter 
personalet er gået hjem. 
Det er taget til efterretning og der undersøges om det evt. er muligt med tidsindstilling af 
tænd/sluk-ur. 

 Der er klaget over at gulvsliber har slebet gulv i flyttelejlighed på en søndag. Reglerne er blevet 
indskærpet overfor vores håndværkere. Der gælder de samme regler for dem som for brug af 
boremaskine. 

 SC orienterede om at der grundet pladsmangel var lavet om på tegningen ved 
containernedgravning ved nr. 47. 

 Fodterapeut har forespurgt omkring tilslutning til internet 
Hun kan evt. tilkobles internetopkoblingen i selskabslokalet, mod at betale et lejetillæg. 
Arbejdet skal udføres af en af ejendomskontoret anvist håndværker. 

 De blå mænd oplever ofte, at de ikke kan komme til at gøre rent i tørrerummene, idet nogle 
lejer har sat lås på når der gøres rent den 1. tirsdag i hver måned. 
Det blev aftalt, at der udsendes et nyt notat til beboerne herom og denne gang med varsling 
om at låsen bliver klippet, hvorefter ejd.kontoret sætter egen lås på. Vasketøjet kan herefter 
udleveres ved henvendelse til ejendomskontoret indenfor max 1 uge – herefter bliver tøjet sat i 
UHF’s tøjcontainer.  

 Vaskeplads. Der er ved at blive etableret oliebrønd, sandfang mv. Der skal opsættes en 
nøgleboks. Der bliver frigivet strøm i 10-15 minutter. Der skal være adgang til luft hele tiden – 
alt andet skal være låst inde. 

 Der er blevet installeret en automatisk dørpumpe i 81. Den virker som den skal og alle er glade. 

 Toppe til containere ankommer i uge 43. SC sender en infomail når de er ankommet. 

 Nye låse til hoveddøre: SC indhenter tilbud. 

 Chips-systemet (adgangschip) har været nede pga knækket kablet. Der er trukket nye kabler. 
Samarbejdet omkring adgangschips afsluttes med Kemp & Lauritsen (SC, HN og elektriker Jan 
skal på kursus) 

 Der har været vandskade i 59, 3.th og 61, 3.th. Det viser sig at der har været en ulovlig 
installation, og der stilles forslag til at ændre de udvendige faldstammer og afløb – evt. i løbet 
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af næste budgetår. Prisen ligger ca. på 696.000 for zink og 642.500 for plast. Projektet skrives 
på ønskeliste. 

 Rotter. Der har været en større oprydning i gang og man har fjernet 3-4 reder. Der har været 
en rottehund og gennemgå området og hen til Netto-stien. Der er sat rottespæring op ved nr. 
43. Der foreslås græs i stedet for hæk. 

 Cykeloprydning finder sted i starten af november. 

 Politi/handel med hash mv. 
Der har været tiltagende aktivitet igen – Der blev stillet forslag om at sætte videoovervågning 
mod Netto-stien/container, da dette område tilsyneladende er ”populært” handelsområde. Evt. 
kan RB hjælpe med at sikre containerområdet. 
Afventer effekt af fjernet hæk, så området ikke er så skjult. Ejendomskontoret tager kontakt 
med politi/borgmester igen. Der opsættes information omkring videoovervågning som også har 
en præventiv effekt. 

 

Punkt 3 på dagsorden Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Turen til Den Blå Planet flyttes til søndag den 1. november 

 Tur til Lübeck er planlagt til den 28/11. 

 Der er arrangement for bestyrelse og medarbejdere den 16/1 – tilmelding senest den 1/12. 

 I anledning af sølvbryllup for RAB’s bestyrelsesforman Bente Hylleborg sørger PVF og SP for 
at købe gave. 

 Der skal være markvandring inden næste bestyrelsesmøde. Skal LM deltage? PVF svarer til 
Jan Stadsbjerg at de kan komme kl. 18:00 (Obs Kurt: Er vi under EU licitation?) 

 

Punkt 4 på dagsorden  Igangværende projekter 

Diskussion/Beslutning:  

Fremvisning af prøvebadeværelse: 

 3/11 kl 15-18: Vagt: SC 

 5/11 kl 17-19: Vagt: PVF, SP 

 Badeværelsesbrochure OK, dog skal tilføjes at beboerne også stemmer om koldt vandsmåler. 
Husk at beboerne har mulighed for at tilmelde sig transport til/fra valgsted. Henvendelse på 
ejd.kontor. 

 Køkkenmodernisering - flyttekøkkener / råderet 
SC gennemgik økonomien ift vores håndværkere og ved at benytte Vordingborg-køkkenet med 
deres håndværkere. 
PVF, SP, SC og LM (DAB) skal have det sidste møde den 3/11 kl 18 – PVF inviterer 

 

Punkt 5 på dagsorden Arrangementer – kommende og afsluttede 

Diskussion/Beslutning:  

 Julefest – pensionister 
SC sørger for ølanlæg – SK følger op på underholdning 

 Skovtur for pensionister den 30/4 – CB undersøger evt. med Osted Kro. 

 

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

Næste møde er d. 3. november 2015 

 


